

AD-47

納米淨化槍 NANO SANITIZATION GUN



產品說明書
USER MANUAL



安全指引

1. 操作前請先細閱本說明書，請勿隨意操作本產品。
2. 雙手於潮濕時請勿接觸電線、插座及主機電路部分。
3. 請勿放在兒童能觸及的地方，禁止在未有成年人陪同下操作本產品。
4. 長時間不使用本產品時，請關閉機器，切斷總電源。
5. 當產品注入AQ健康科技水後，請把納米淨化槍垂直擺放，否則液體有可能溢出。
6. 扭緊容器時，請勿過於用力，避免瓶口爆裂。
7. 假若霧量調節過大，可能會噴出液體顆粒，請與物件保持最少2至2.5米距離，以免出現水漬。

產品部件名稱



操作介紹

充電完成後，按  鍵，納米霧化口旁會亮起藍色指示燈，機器將自動進行霧化。霧化量大小可以在霧化器旁邊的滑輪鍵進行調節，霧化完成後按  關閉電源。

關於電池

1. 請勿將電池投入水中或將其弄濕。
2. 請勿在火源及熱源附近或高溫環境下給電池充電、使用或貯存電池。
3. 如果電池發出異味、發熱或出現其它任何異常情況時，請立即停止使用並致電(+852) 3691 9991與AQ客戶服務中心聯絡。

關於充電

1. 初次使用之前，請充電3小時，將電充滿。
 2. 不建議將電池電量完全耗盡，請在電池電量達到20%時進行充電。
 3. 設備的平均運行時間約為2小時，根據霧化量的大小而有所差異。
- 插座亮起紅燈表示電池充電中
 - 插座亮起綠燈表示充電已完成

警告

1. 請勿使用稀釋劑、苯或其他溶解劑清洗或擦拭本產品。
2. 請小心使用本產品，避免因碰撞或跌落而導致產品無法使用。
3. 請勿將產品接近火源或者在高溫環境下使用或放置。
4. 如果電源線損壞，請立即停止使用並致電(+852) 3691 9991與AQ客戶服務中心聯絡。

規格

1. 產品名稱：納米淨化槍
2. 產品型號：AD-47
3. 電壓：8.4V
4. 耗電量：18W
5. 產品淨重：0.71公斤
6. 產品尺寸：232 x 61 x 196毫米
7. 包裝尺寸：238 x 75 x 211毫米
8. 充電時間：2小時
9. 連續使用時間：70分鐘
10. 容器容量：350毫升
11. 噴霧距離：2 - 2.5米

清潔及保養

1. 使用霧化器後，請用乾淨的紙巾或乾抹布擦去殘留的AQ健康科技水。
2. 如納米霧化口被堵塞而無法噴霧，可使用跟機附送的迷你短針反覆輕刺霧化口5至6次，以清理積聚物。
*注意：請妥善保管迷你短針，避免讓小孩接觸，以免受傷。
3. 長時間不使用本產品時，應將產品清理乾淨後，放置於常溫、乾燥及通風位置保存，並定期開機檢查。



Safety Instructions

1. Please read the user manual carefully before operating the appliance.
2. Do not touch the wires, sockets and main circuit parts when your hands are wet.
3. Keep the appliance out of the reach of children, and do not operate this appliance without adult supervision.
4. Disconnect the power plug from the power supply when the appliance is not in use for a long time to avoid electric leakage.
5. After refilling with AQ Bio Sanitizer, please place the Nano Sanitization Gun vertically to avoid liquid leakage.
6. When tightening the container, do not twist it too hard to avoid bursting of the bottle neck.
7. If the spray volume dial button is set at the maximum level, liquid particles may be sprayed out. Please keep a distance of at least 2 to 2.5 meters from the object to avoid water stains.

Parts & Components



Operating Instructions

After the charging is completed, press the  button, the blue indicator light next to the nano atomization port will light up, and the atomization will start automatically. The spray volume can be adjusted by the dial button on the side. Press  to turn off the power after use.

Battery

1. Never put the battery in water. It is dangerous if the battery gets wet.
2. Never charge, use or store the batteries near the source of heat or under high temperature environment.
3. If any burning smell or abnormal situation is founded, please turn off the appliance and contact the AQ Customer Service Center (+852) 3691 9991 immediately.

Charging

1. When using for the first time, fully charge it for 3 hours.
 2. It is not recommended to completely drain the battery. Please charge it as soon as the battery level remains 20%.
 3. The average operating time of the appliance is approximately 2 hours, depending on the spray volume.
- Red light indicates the battery is charging.
 - Green light indicates the battery is fully charged.

Warning

1. Do not clean or wipe the appliance with any diluting agent, benzene or other solvents.
2. Please operate carefully to prevent any bumping or dropping of the appliance that may result in malfunctioning .
3. Do not use or place the appliance near the source of fire or under high temperature environment.
4. If the power cord is damaged, please turn off the appliance and contact the AQ Customer Service Center (+852) 3691 9991 immediately.

Specification

1. Product name: Nano Sanitization Gun
2. Product model: AD-47
3. Input voltage: 8.4V
4. Power: 18W
5. Product net weight: 0.71KG
6. Product size: 232 x 61 x 196mm
7. Packing size: 238 x 75 x 211mm
8. Charging time: 2 hours
9. Continuous operating time: 70 minutes
10. Bottle capacity: 350ml
11. Spray distance: 2 – 2.5m

Cleaning & Maintenance

1. Please wipe the residue off the container with a clean paper towel or dry cloth after use.
2. If the nano atomization port is clogged and not able to function properly, please use the short needle that comes with the appliance to lightly puncture the port for 5 to 6 times in order to clean up the residue.
*Caution: Please keep the short needle away from children to avoid injury.
3. When the appliance is not in use for long time, it should be cleaned up, stored at room temperature and a dry and ventilated place. Please also turn it on regularly for inspection.